
Præstehaven 

Afdeling 2 

 

Oktober 2022 

 

REFERAT 

 

Bestyrelsesmøde den 4. oktober 2022 

 

 

Tilstede: Mogens, Mads , Mai, Susanne (ref.) 

Afbud: Tove 

 

 

Dagsorden: 

 

1.  Driften plus opsamling af beslutninger 

Ved afdelingsmødet blev der stillet forslag om at få nye måtter ved indgangen til nr. 115 fordi der 

er beboere der sætter de eksisterende gummimåtter i klemme for at holde døren åben, så de 

knækker. Rino sørger for nye gummimåtter og opsætning af en dørholder i de 3 høje blokke. 

 

Der står/ligger en gammel totalt ødelagt knallert ved nr. 117. Det blev aftalt at Mads kontakter 

ejeren for at give besked om at den skal fjernes.  

   

 

2.  Beboerhenvendelser 

Varme- og vandafregninger er blevet forsinket i år. Der arbejdes på at vi får det inden november 

måned. 

 

 

3.  Nyt fra Administrationen 

3. oktober blev der afholdt et orienteringsmøde for afdelingsbestyrelser og repræsentantskabet 

vedr. Østjysk Boligs fremtid i perioden hvor Lejerbo er indsat som midlertidig administrator. 

Vi har bedt om at få kopier af overhead-materialet lagt ud på nettet, så alle interesserede beboere 

også har adgang til det. 

Der er indkaldt til repræsentantskabsmøde 31. november. Mads og Susanne deltager. 

 

4.  Regnskab/budget 

Ingen bemærkninger. 

 

5.  Aktiviteter 

- 

 

6.  Eventuelt 

Østjysk Bolig afholder kursus for bestyrelsesmedlemmer 1. november. Det er samme dato som 

næste ordinære bestyrelsesmøde, så det blev besluttet at aflyse mødet og deltage i kurset i 

stedet. 

 

Næste (jule-)møde tirsdag den 6. december 2022. 


